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Protokół Nr 119/10 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 13 stycznia 2010 r. 
 

Ad 1) 

Sto dziewiętnaste posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Przewodniczący Zarządu Pan 

Andrzej Pospieszyński o godz. 13:00.  

 
Ad 2) 

Przewodniczący stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane 

quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 3) 

Przewodniczący Zarządu przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

 
Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński zaproponował dodanie punktów: 

5 i) Rozpatrzenie wniosku Komendanta Powiatowej Społecznej Straży Rybackiej 
w sprawie refundacji kosztów poniesionych na zakup umundurowania dla trzech 
członków  Społecznej Straży Rybackiej, 

5 j) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rogowie w sprawie 
wsparcia finansowego w wysokości 20.000 zł na remont czyszczalni ścieków, 

5 k) Rozpatrzenie wniosku Prezesów kół pszczelarzy powiatu gostyńskiego w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej na zakup węzy pszczelej, 

5 l) Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Piaski w sprawie dofinansowania w kwocie 
15.000 zł zakupu sprzętu ratownictwa technicznego dla OSP Piaski, 

5 m) Rozpatrzenie wniosku Fundacji Przedsiębiorczości Akademickiej w sprawie 
dofinansowania realizacji projektu „Kampania informacyjno- promocyjna dla powiatu 
Gostyńskiego na rzecz ochrony zbiorników wodnych małej retencji w Wielkopolsce”,  

5 n) Rozpatrzenie wniosku Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
w sprawie przesunięcia na rok 2010 zadania odmulenia stawu w Siemowie, 

6 j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udostępnienie hali sportowo-
widowiskowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi, 

6 l) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej 
przez SP ZOZ w Gostyniu, 

6 m) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla SP ZOZ w Gostyniu. 
 
Porządek wraz ze zmianami został przyjęty w wyniku głosowania –5 głosów „za”. 
Porządek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad. 4) 

Protokół Nr 117/09 z dnia 22 grudnia 2009 r. został przyjęty w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

Protokół Nr 118/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. został przyjęty w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 5 a) 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu dotyczącego wniosku Pana Janusza Antoniewicza 

w sprawie przejęcia części gruntu zajętego pod drogę publiczną nr 4929P wieś Zalesie przedstawił 

Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński. 

Poinformował również, że Pan Antoniewicz zwrócił się pismem z dnia 21 grudnia 2009 r. z wnioskiem 

o udostępnienie informacji publicznej- przesłanie kopii decyzji Wojewody o przejściu nieruchomości 

będącej własnością Janusza Antoniewicza na własność Skarbu Państwa oraz udzielenie informacji 

w jaki sposób i kiedy ten fakt został ujawniony w księdze wieczystej. Radca Prawny Starostwa 

proponuje odmówić udostępnienia informacji. 

Ponadto Pan Janusz Antoniewicz pismem z dnia 22 grudnia 2009 r. złożył do Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego zażalenie na bezczynność organu, tj. na niezałatwienie sprawy- wydania 

postanowienia, o którym mowa w art. 65 § 1 kpa, tj. o przekazaniu podania strony z dnia 

9 października 2009 r. w sprawie wykupu gruntu położonego przy drodze powiatowej na 4929 

w terminie określonym w art. 35 § 1 w związku z art. 65 § 1 kpa (tj. niezwłocznie) przez PZD 

w Gostyniu.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił, co następuje. Wniosek 
o udostępnienie informacji publicznej zostanie rozpatrzony odmownie; odpowiedzi w tej 

sprawie udzieli Wydział ABG. Ponadto Wydział ABG podejmie działania zmierzające 
do przejęcia części gruntu zajętego pod drogę publiczną. 
W odpowiedzi na zażalenie na bezczynność organu Zarząd postanowił udzielić odpowiedzi: 

1) Pismem z dnia 9 października 2009r. Pan Janusz Antoniewicz wystąpił do Powiatowego 
Zarządu Dróg w Gostyniu o wykupienie części nieruchomości zajętej przez drogę 
powiatową. Przedmiotowy wniosek został przekazany do Starostwa Powiatowego 
w Gostyniu pismem z dnia 4 listopada 2009r., o czym Pan Antoniewicz został 
poinformowany. Biorąc to pod uwagę należy stwierdzić, że złożone zażalenie jest 
bezprzedmiotowe wobec faktycznie dokonanego przekazania wniosku do właściwej 
jednostki organizacyjnej powiatu. 

2) Zarząd zobowiązał Wydział Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami 
Starostwa Powiatowego w Gostyniu do niezwłocznego podjęcia czynności zmierzających 
do wykupu gruntów od Pana Antoniewicza. Realizacja nastąpi po formalnym wyrażeniu 
zgody przez Radę Powiatu oraz po wydzieleniu zajętej części nieruchomości przez geodetę, 
co jest uzależnione od warunków atmosferycznych. 

3) Informacja przekazana przez Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu dotycząca 
odrębnego trybu nabycia nieruchomości w drodze decyzji administracyjnej nie znajduje 
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potwierdzenia w dokumentach Starostwa Powiatowego w Gostyniu – nie było prowadzone 
tego rodzaju postępowanie.  

4) Wniosek złożony przez Pana Antoniewicza dotyczy wykupu gruntu tj. czynności cywilno-
prawnej a nie administracyjnej zatem zgodnie z art. 1 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. 

Kodeks postępowania administracyjnego do przedmiotowej sprawy nie stosuje się 
przepisów wskazanego aktu prawnego. 

5) O wszelkich czynnościach związanych z wykupem nieruchomości informowany będzie 
bezpośrednio Pan Janusz Antoniewicz lub wskazany przez niego pełnomocnik wyznaczony 
w trybie przepisów Kodeksu postępowania cywilnego.  

 

Ad. 5 b) 

Wniosek Towarzystwa Kolejowego Krzywińska Kolej Drezynowa w sprawie dofinansowania 

polegającego na zakupie środków chwastobójczych na dwukrotny oprysk odcinka leżącego na terenie 

powiatu gostyńskiego oraz oznakowaniu Krzyżami św. Andrzeja wraz z tabliczką „Uwaga Drezyny” 

przejazdów kolejowych przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Zgodnie z opinią Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pana Grzegorza Mayera, koszty 

jakie należałoby ponieść celem udzielenia pomocy w postaci znaków oraz rur do znaków wynoszą 

szacunkowo 3.000 zł. PZD jest skłonny zamówić oraz ustawić znaki pod warunkiem zabezpieczenia 

przez Zarząd Powiatu dodatkowych środków finansowych. 

 

Zarząd w wyniku głosowania rozpatrzył wniosek negatywnie ze względu na brak wolnych 

środków w budżecie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedź przygotuje WZI.KS 
 
Ad. 5 c)  

Wniosek Komisji Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia etatu psychologa w Zespole Szkół 

Specjalnych w Brzeziu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

„W chwili obecnej Zespół Szkół Specjalnych w Brzeziu zatrudnia psychologa w wymiarze 0,5 etatu. 

W dniu 3 grudnia 2009 r. Komisja Spraw Społecznych wystosowała wniosek o zwiększenie etatu 

psychologa w szkole. W związku z powyższym do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Gostyniu wystosowane zostało pismo z zapytaniem, czy - z uwagi na specyfikę pracy szkoły 

specjalnej - istnieje możliwość przesunięcia 0,5 etatu psychologa z Poradni do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Brzeziu. Ustosunkowując się do cytowanego wyżej pisma Dyrektor PPP w Gostyniu, 

Pani Krystyna Piasecka, zwróciła uwagę, że przesunięcie etatu z poradni do szkoły specjalnej nie jest 

jednoznaczne z przesunięciem zadań psychologa, gdyż występuje istotna różnica pomiędzy 

działaniami podejmowanymi przez psychologa w szkole a zadaniami w poradni. Zakres 
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obowiązkowych zadań i możliwości psychologa w poradni jest znacznie szerszy. Posiada 

on kompetencje związane z orzecznictwem, opiniowaniem, diagnozą kliniczną i terapią, których nie 

posiada psycholog szkolny. Przesunięcie 0,5 etatu psychologa z poradni do szkoły w żaden sposób 

nie zmniejszy zakresu pomocy udzielanej uczniom szkoły specjalnej w poradni. Pani Dyrektor 

Piasecka przytacza dane liczbowe dot. pracy Poradni i podkreśla, że w chwili obecnej obowiązkowe 

zadania placówki przekraczają możliwości kadrowe (rocznie: 1255 orzeczeń i opinii, 1205 uczniów 

objętych doradztwem zawodowym, 81 konsultacji, 217 terapii, 43 zajęcia psychoedukacyjne). 

Jej zdaniem przesunięcie 0,5 etatu z poradni do szkoły specjalnej wydłuży czas oczekiwania 

na pomoc psychologiczną – diagnozę, terapię (obecnie 3-4 tygodnie). Wobec powyższego, biorąc 

pod uwagę potrzeby kadrowe zarówno Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu jak i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gostyniu, Wydział proponuje zwiększenie etatu psychologa w ZSS 

w Brzeziu o ¼ od II semestru roku szkolnego 2009/2010, bez zmniejszania wymiaru etatu psychologa 

PPP w Gostyniu. Środki na ten cel ZSS w Brzeziu zabezpieczy w ramach oszczędności 

na paragrafach płacowych.” 

 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” wyraził zgodę na zwiększenie etatu psychologa 
w ZSS w Brzeziu o ¼ od II semestru roku szkolnego 2009/2010, bez zmniejszania wymiaru 
etatu psychologa PPP w Gostyniu. Środki na ten cel ZSS w Brzeziu zabezpieczy w ramach 
oszczędności na paragrafach płacowych. 
 
Odpowiedź przygotuje oraz zajmie się sprawą Wydział OSK. 
 

Ad. 5 d.1) 

Wniosek Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego w sprawie wystosowania 

pisma do sądu właściwego z prośbą o pisemne informowanie placówek oświatowych a także 

zakładów pracy o zastosowaniu środków wychowawczych wobec nieletnich przedstawił Sekretarz 

Pan Leszek Maliński. 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił przekazać wniosek do Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych celem przygotowania pisma na podpis Wicestarosty. Ponadto 
kopię pisma Wydział przekaże do Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku 
Publicznego. 
 
Ad. 5 d.2)  

Wniosek Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego w sprawie przygotowania 

projektu stanowiska Rady Powiatu Gostyńskiego dotyczącego zmiany zapisu Ustawy z dnia 

26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi, rozdział II 

„Postępowania w stosunku do osób nadużywających alkoholu” polegającym na nadaniu leczeniu 

odwykowemu charakteru leczenia obowiązkowego przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
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Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił przekazać wniosek do Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych celem przygotowania projektu stanowiska. 

 

Ad. 5 e) 

Wniosek Komisji Rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie opracowania programu małej 

retencji dla wszystkich gmin Powiatu Gostyńskiego przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił przekazać wniosek Komisji 
do Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska celem przygotowania projektu 
odpowiedzi Komisji. 

 

Ad. 5 f)  

Wniosek Gostyńskiego Klubu Rowerowego „Cyklista” w sprawie wsparcia finansowego i zawarcia 

umowy promocyjnej na 2010 rok przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu 

„Gostyński Klub Rowerowy „Cyklista” jest amatorską grupą sportową kolarstwa górskiego  

i szosowego, która aktywnie uczestniczy w wielu imprezach i zawodach sportowych, w tym 

mistrzostwach Polski. W 2008 r. powiat gostyński zawarł umowę promocyjna z „Cyklista” na kwotę 

2 000,00 zł. Natomiast w ubiegłym roku była to kwota 4 000,00 zł. W związku z tym, iż klub wywiązał 

się z nich w sposób kompleksowy i należyty, promując powiat podczas zawodów sportowych,  

a także posiadając plany dalszego rozwoju swojej działalności, Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu 

w bieżącym roku proponuje podpisać umowę promocyjną na kwotę 4 000,00 zł. Jednocześnie 

informujemy, iż środki finansowe na zabezpieczenie przedmiotowego zadania zostały zabezpieczone 

w budżecie biura.” 

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli BPR. 
 
Ad. 5 g) 

Wniosek w sprawie podjęcia decyzji dotyczącej zmiany zaprojektowanej podłogi drewnianej 

na nawierzchnię sztuczną oraz kolorystyki wewnętrznej hali sportowej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu przedstawił Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Pan Maciej 

Kaźmierczak. 

Poinformował, że zamiana według wstępnych szacunków nie będzie generować dodatkowych 

kosztów a wg opinii Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu stanie się rozwiązaniem 

bardziej funkcjonalnym. Pozwoli również zaaranżować boiska poprzez ich kolorystyczne wydzielenie 

„ożywiając” w ten sposób ogólny wygląd hali. Podłogi tego typu wg opinii dostawców cechują się 

niskim kosztem pielęgnacji.  
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W posiedzeniu Zarządu w trakcie omawiana wniosku uczestniczyli: Dyrektor ZSO Pan Piotr 

Radajewski, wykonawcy inwestycji Pan Wiktor Liszczyński oraz Pan Adam Liszczyński, projektant 

wnętrz Pan Wytykowski oraz przedstawiciel firmy ABlogic Sp. z o.o. Pan Sławomir Cała.  

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania- 5 głosów „za” zaakceptował zmianę zaprojektowanej 
podłogi drewnianej na nawierzchnię PCV. Decyzję o wyborze rodzaju wykładziny Zarząd 
podejmie po przedstawieniu propozycji wykonawcy. Zarząd zaakceptował również kolorystykę 
wewnętrzną hali przedstawioną przez projektanta z zastrzeżeniem, aby kolory płytek w 
sanitariatach, w miejscach kontaktu z wodą, były w jasnych kolorach ze względu na dużą 
zawartość kamienia w wodzie. 
Wydruk przedstawiający kolorystykę hali stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 h) 

Wniosek Poznańskiej Fundacji „Asekuracja” oraz oddziału Stowarzyszenia Rodzina Policyjna 

1939 r. w sprawie wsparcia finansowego budowy pomnika upamiętniającego zamordowanych 

w Twerze poznańskich policjantów podczas II wojny światowej przedstawił Sekretarz Pan Leszek 

Maliński. 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Poznańska Fundacja „Asekuracja” oraz odział Stowarzyszenia Rodzina Policyjna 1939 r. zwracają 

się z prośbą o dofinansowanie rozpoczętej w listopadzie 2009 r. w Poznaniu budowy pomnika 

zamordowanych w Twerze 395 policjantów województwa poznańskiego podczas II wojny światowej 

przez okupantów niemieckich i sowieckich. W Twerze zginęło także siedmiu policjantów z terenu 

powiatu gostyńskiego. Odsłonięcie pomnika odbędzie się 14 maja 2010 roku. W związku 

z powyższym, przygotowano również publikację książkową, poświęconą zamordowanym policjantom. 

Przedmiotowe zadanie, w skład którego wchodzą roboty budowlano-montażowe pomnika; prace 

grawerskie oraz koszty opracowania i druku publikacji, zamknie się w kwocie ok. 340 tys. zł. Biuro 

Promocji i Rozwoju Powiatu nie zabezpieczyło środków finansowych dot. wydania ww. publikacji.” 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie ze względu na brak środków w budżecie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedź przygotuje BPR. 

 

Ad. 5 i)  

Wniosek Komendanta Powiatowej Społecznej Straży Rybackiej w sprawie refundacji kosztów 

poniesionych na zakup umundurowania dla trzech członków  Społecznej Straży Rybackiej przedstawił 

Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„Rada Powiatu, na wniosek starosty, może utworzyć Społeczną Straż Rybacką albo wyrazić zgodę 

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez zainteresowane organizacje społeczne 
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lub uprawnionych do rybactwa — art. 24 ustawy z dnia 18 kwietnia 1985r. o rybactwie śródlądowym 

(Dz.U z 1999r nr 66 poz. 750 ze zm.). Na terenie powiatu gostyńskiego funkcjonuje Społeczna Straż 

Rybacka na utworzenie, której Rada Powiatu wyraziła zgodę. Wydział wskazuje na celowość 

i zasadność wsparcia SSR w celu ujednolicenia umundurowania i wyposażenia technicznego 

w ramach możliwości finansowych PFOŚiGW.” 

 
Zarząd w wyniku głosowania postanowił wyrazić zgodę za dofinansowanie do kwoty 1.000 zł, 
o ile Społeczna Straż Rybacka złożyła sprawozdanie ze swej działalności- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli OR. 
 
Ad. 5 j) 

Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rogowie w sprawie wsparcia finansowego 

w wysokości 20.000 zł na remont oczyszczalni ścieków przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  

 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„Koszt modernizacji oszacowany przez firmę PRO — MET wynosi 165.000 zł. Czy wykonane 

we własnym zakresie prace remontowe wymienione we wniosku, jak częściowy remont bloku KOS 

(malowanie), częściowy remont bloku filtracyjnego (usunięcie koksu i remont pokrycia), częściowy 

remont przepompowni przywrócą funkcjonowanie oczyszczalni ścieków i na jaki okres czasu? 

Wg Wydziału należy przedstawić opinię o stanie technicznym urządzeń oczyszczalni i celowości 

wykonania prac w zakresie określonym we wniosku przez Dyrektora DPS-u.” 

Zarząd w wyniku głosowania  5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej w opinią 

Wydziału. 
Odpowiedzi udzieli OR. 
 
Ad. 5 k) 

Wniosek Prezesów kół pszczelarzy powiatu gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

na zakup węzy pszczelej przedstawił Sekretarz pan Leszek Maliński.  

 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„Ze środków PFOŚiGW przeznaczane były dwukrotnie środki w wysokości 2 x 5.000 zł za które 

kupowana była węza. Wg opinii weterynaryjnej wymiana Węzy przyczynia się do profilaktyki chorób 

pszczół.” 

 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, postanowił przyznać kwotę 5.000 zł.  
Odpowiedzi udzieli Wydział OR. 
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Ad 5 l) 

Wniosek Wójta Gminy Piaski w sprawie dofinansowania w kwocie 15.000 zł zakupu sprzętu 

ratownictwa technicznego dla OSP Piaski przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” zobowiązał Wydział Rolnictwa, Leśnictwa 
i Ochrony Środowiska do uzyskania opinii Komendanta Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej o przeznaczeniu i celowości zakupu wnioskowanego sprzętu. 
 
Ad. 5 m) 

Wniosek Fundacji Przedsiębiorczości Akademickiej w sprawie dofinansowania realizacji projektu 

„Kampania informacyjno- promocyjna dla powiatu Gostyńskiego na rzecz ochrony zbiorników 

wodnych małej retencji w Wielkopolsce” przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

„Wniosek Fundacji Przedsiębiorczości Akademickiej na realizację projektu pt. „Kampania 

informacyjno — promocyjna dla Powiatu Gostyńskiego na rzecz ochrony zbiorników wodnych małej 

retencji w Wielkopolsce”, na realizację którego należało zabezpieczyć w PFOŚiGW, wg oczekiwań 

Fundacji, kwotę 30.300 zł. Całkowita kwota projektu 100.999,02 zł. Ze środków Wojewódzkiego 

Funduszu Ochr. Środowiska i Gosp. Wodnej pochodzić miała pozostała część środków. Uważamy 

 że wydatkowanie środków z PFOŚiGW nie może dotyczyć projektów obejmujących obszar innych 

powiatów, co wielokrotnie wskazywane było w rozmowach z Fundacją. Wątpliwości wynikały również 

z ogólnej kwoty na realizację kampanii zarówno udziału własnego jak i dotacji z WFOŚiGW. 

Z ostatniego pisma wynika, że Fundacja zamierza również partycypować w kosztach i zamierza 

sfinansować dwie konferencje (w Poznaniu i Turwi).” 

 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie – 5 głosów „za”. Postanowił udzielić odpowiedzi, 
iż Wydział Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska organizuje ze środków Starostwa 
Powiatowego różne konferencje, seminaria oraz pogadanki dla mieszkańców powiatu 
obejmujące również ten temat. Ponadto Zarząd Powiatu nie posiada dodatkowych środków, 
które mógłby przekazać firmie zewnętrznej. 
Odpowiedzi udzieli Wydział OR. 
 
Ad. 5 n)  

Wniosek Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie przesunięcia na rok 2010 

zadania odmulenia stawu w Siemowie przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

Wydział poinformował, że przeprowadzona analiza wody w stawie wskazuje na zasilanie stawu 

ściekami bytowymi. Nieuregulowaną kwestię gospodarki ściekowej potwierdziła kontrola Straży 

Miejskiej. W czasie kontroli na dwóch mieszkańców wsi Strażnik Miejski nałożył mandat karny. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 6 a)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 116/978/09 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 

10 grudnia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych przedstawił Sekretarz 

Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 119/1024/10 w sprawie zmiany uchwały Nr 116/978/09 Zarządu Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 10 grudnia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków 
trwałych została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

w 2010 r. przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 119/1025/10 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w 2010 r. została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 95/802/09 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 

28 maja 2009 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni psychologiczno- 

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2009/2010 przedstawił 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 119/1026/10 w sprawie zmiany uchwały Nr 95/802/09 Zarządu Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół 
i poradni psychologiczno- pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku 
szkolnym 2009/2010 została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu modernizacji pracowni komputerowych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Gostyński na lata 2010- 2015 przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 

Sikora. 

 

Uchwała Nr 119/1027/10 w sprawie przyjęcia Programu modernizacji pracowni komputerowych 
w szkołach prowadzonych przez Powiat Gostyński na lata 2010- 2015 została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 
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Ad. 6 e)  

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Koszalin przedstawił Sekretarz Pan 

Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 119/1028/10 w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Koszalin została podjęta 
w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 f) 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych do zlecenia 

przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 119/1029/10 w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych 
do zlecenia przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 g) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXV/287/09 Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 

Sikora. 

 

Uchwała Nr 119/1030/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/287/09 Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego została 
podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 h) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Zarządu 

Powiatu Gostyńskiego przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwala Nr 119/1031/10 w sprawie upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych 
w imieniu Zarządu Powiatu Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów 
„za”. 

 

Ad. 6 i)  

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania przebudowy drogi wojewódzkiej nr 434 na odcinku 

od m. Kunowo do m. Gostyń przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  
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Uchwała Nr 119/1032/10 w sprawie zaopiniowania przebudowy drogi wojewódzkiej nr 434 
na odcinku od m. Kunowo do m. Gostyń została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 j) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udostępnienie hali sportowo-widowiskowej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 119/1033/10 w sprawie wyrażenia zgody na udostępnienie hali sportowo-
widowiskowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi została podjęta 
w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 6 k) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

przyjęcia do realizacji przez powiat Gostyński zadań z zakresu administracji rządowej przedstawił 

Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 119/1034/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie przyjęcia do realizacji przez powiat Gostyński zadań z zakresu administracji 
rządowej została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 6 l) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ w Gostyniu 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak 

 

Uchwała Nr 119/1035/10 w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ 
w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 6 m) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla SP ZOZ w Gostyniu przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak 

 

Uchwała Nr 119/1036/10 w sprawie udzielenia pożyczki dla SP ZOZ w Gostyniu została podjęta 
w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 

 

Ad. 7 a) 

Zarząd zapoznał się z informacją Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie planu 

nocnych i świątecznych dyżurów aptek w Gostyniu w I kwartale 2010 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 b) 

Zarząd zapoznał się z informacją Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie 

kosztów związanych z uruchomieniem nowych kierunków kształcenia w zawodzie technik weterynarii 

i technik geodeta. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Po zapoznaniu się z przedstawioną informacją Zarząd Powiatu zaopiniował negatywnie 
utworzenie nowego kierunku kształcenia w zawodzie technik geodeta ze względu na wysokie 
koszty związane z jego uruchomieniem. Ponadto Zarząd postanowił odłożyć podjęcie decyzji 
o uruchomieniu kierunku kształcenia w zawodzie technik weterynarii do czasu zapoznania się 
z funkcjonowaniem tego kierunku w Technikum we Wrześni.  
Wydział Oświaty i Spraw Społecznych podejmie działania w kierunku przygotowania wizyty 
członków Zarządu Powiatu we Wrześni.  

 

Ad. 8, 9) 
W punktach „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami 

Zarządu” oraz „Wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano. 

 

Ad. 10) 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął sto 

dziewiętnaste posiedzenie Zarządu.  

 

 
Przewodniczący Zarządu 
 
Andrzej Pospieszyński 

Członkowie Zarządu: 
 

1. Janusz Sikora                   

2. Grzegorz Józefowski  

3. Kazimierz Musielak  

4. Jerzy Ptak    

 

 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Mikstacka 

 

 


